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Protokół Nr LV/2023 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 25 lipca 2023 r. 

 

Zapis LV Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/12438/lv-sesja-rady-gminy-stegna 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 10:55 

 

LV Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 25 lipca 2023 r. na godz. 10.00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Stegna 

Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad LV Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane, a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt 

Gminy Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza 

Gajewskiego, pracowników Urzędu Gminy w Stegnie, Sekretarz Urzędu, Skarbnik Gminy, 

radcę prawnego, Sołtysów, Radnych Gminy Stegna.  

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 12 radnych – (nieobecni: Magdalena Haftkowska,, Anna Lutkiewicz, Małgorzata 

Mechlińska) sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego 

Kamila Parola, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad LV Sesji 

Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

https://transmisjaobrad.info/videos/12438/lv-sesja-rady-gminy-stegna
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4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z LI, LII i LIII Sesji Rady Gminy Stegna.  

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

9. Podjęcie uchwał: 

9.1. w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków 

oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stegna; 

9.2. w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego; 

9.3. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023; 

9.4. w sprawie nadania nazwy ul. Nad Jeziorem obejmującej działki powiatowe nr 514  

w obr. Jantar oraz 222 obr. Junoszyno; 

9.5. w sprawie nadania nazwy ulicy Żuławskiej obejmującej działkę powiatową nr 42 

położoną w obr. Przemysław; 

9.6. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, 

działki nr 993, położonej w miejscowości Stegna; 

9.7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, 

stanowiącej działki nr 137/3 i 137/5, położonej w miejscowości Przemysław; 

9.8. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, działki nr 366/5, położonej w miejscowości Drewnica, 

przeznaczonej pod poszerzenie drogi gminnej wewnętrznej; 

9.9. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Drewnica; 

9.10. w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023; 

9.11. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 

grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2023-2035. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie 

między sesjami. 

11.  Wolne wnioski i informacje. 

12.  Zakończenie obrad. 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołów z LI, LII i LIII Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr LI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LI Sesji Rady Gminy Stegna.   
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Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z LI Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

Protokół Nr LI/2023 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr LI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z LII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Protokół Nr LII/2023 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr LIII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LIII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z LIII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Protokół Nr LIII/2023 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski poinformował, iż Komisja nie 

spotykała się w okresie między sesjami.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj poinformowała, iż członkowie 

Komisji brali udział LIV sesji Rady Gminy Stegna, udział w XXIII MŚwPB, udział  
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w posiedzeniu komisji ds. społecznych w celu omówienia projektów uchwał na dzisiejszą 

sesję, udział w LV sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt poinformował,  

iż członkowie Komisji nie spotykali się. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.  Podjęcie uchwał: 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.  projekt uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników przydomowych 

oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi  

do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że w składzie osobowym 

mogącym podejmować decyzje spotkała się tylko Komisja ds. Społecznych, w której udział 

brali także radni z innych komisji, ale tylko Komisja ds. Społecznych mogła podjąć wiążące 

decyzje. W związku z powyższym będę prosił o opinię tylko Przewodniczącą Komisji  

ds. Społecznych.   

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

Poinformowała, aby tym razem nie powtarzać tego samego stwierdzenia, że wszystkie 

projekty uchwał zostały przez Komisję zatwierdzone pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z powyższym przyjmujemy,  

że przy wszystkich uchwałach jest pozytywna opinia Komisji ds. społecznych, bez uwag.  

Nie będzie zatem wywoływał Przewodniczącej przy następnych uchwałach. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych  

na terenie Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 
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Przyjęto uchwałę Nr LV/478/2023 

w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.2.   projekt uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/479/2023 

w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.3.   projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż w § 1 w zdaniu pierwszym  

wkradła się literówka, powinno być „Gminny”, a jest słowo „Gminy”, będziemy obradowali 

nad projektem uchwały z uwzględnieniem tej poprawki. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski w ubiegłym roku poruszana była ta kwestia na sesji, 

funkcjonalności i dostępności do tego. Generalnie ustawa reguluje to w taki sposób, jak 

zostało przywołane. Jak gmina rozpoznała potrzeby seniorów w tym roku, jakie są ustalone na 

dziś limity, które mają być zabezpieczone tytułem zakupu tych opasek. Czy będzie to ten sam 

system aktualnie jeszcze funkcjonujący, czy będzie to inny operator i zmiana tych urządzeń. 

Czy będą się one sumowały u jednego operatora. Z uzasadnienia czytamy, że program będzie 

finansowany z budżetu państwa do wysokości 80%, pozostałe 20% ze środków własnych 

gminy.  

 

p.o. Kierownika GOPS w Stegnie Agnieszka Bazior w tej chwili zakupionych jest 30 

opasek. 

Pracownik GOPS wyjaśniła, że 24 opaski są w użytkowaniu, 6 opasek jest do wykorzystania. 

Zgłoszenia należy dokonać w Gminnym Ośrodku Kultury, wówczas pracownik socjalny 

udaje się na miejsce z ankietą, ankieta jest bardzo szczegółowa. Są to dane osobowe, łącznie  
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z podaniem leków, łącznie z dojazdem. Dane te są wprowadzane do centralnego systemu. 

Dostajemy zwrotnie informację, że opaska jest aktywa, wówczas kontaktujemy się  

z wnioskodawcą w celu przekazania tej informacji. Liczba opasek w stosunku do roku 

ubiegłego się nie zmieniła, z tym że w tym roku w użytkowaniu są 24 opaski, natomiast  

w ubiegłym było to 28. Jest to kontynuacja poprzedniego programu.    

 

Radny Maciej Makowski mówiąc o korpusie wsparcia seniorów na 2023 rok mówimy o 

przyszłych zakupach. 

 

p.o. Kierownika GOPS w Stegnie Agnieszka Bazior na ten moment nie ma potrzeby 

zakupienia nowych opasek ponieważ są jeszcze wolne, w tej chwili jest to koszt utrzymania 

tych opasek.  

 

Radny Maciej Makowski to co my dziś głosujemy, skoro nic nie będzie kupowane, nie 

bardzo rozumie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski głosujemy przyjęcie Gminnego Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

Radny Maciej Makowski polegający na zakupie z dyspozycji Rady Gminy opasek. 

p.o. Kierownika GOPS w Stegnie Agnieszka Bazior nie tylko na zakupie opasek, ale koszty 

dotyczą funkcjonowania całego programu. Gmina Stegna jest jedyną gminą w powiecie, która 

posiada ten program.  

 

Radny Maciej Makowski w jaki sposób informacja o tym programie jest przekazywana do 

potencjalnych odbiorców, tak, aby wszystkie opaski miały swoich właścicieli. 

 

p.o. Kierownika GOPS w Stegnie Agnieszka Bazior informacje takie znajdują się na 

stronie ośrodka, dodatkowo pracownicy, którzy są w terenie i znają sytuacje przekazują takie 

informacje o możliwości uzyskania takiego wsparcia.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania do projektu 

uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/480/2023 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”  

na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  9.4.  projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Nad Jeziorem 

obejmującej działki powiatowe nr 514 w obr. Jantar oraz 222 obr. Junoszyno 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do 

projektu uchwały. 
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Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ul. Nad Jeziorem obejmującej działki powiatowe nr 514 w obr. 

Jantar oraz 222 obr. Junoszyno. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/481/2023 

w sprawie nadania nazwy ul. Nad Jeziorem obejmującej działki powiatowe nr 514  

w obr. Jantar oraz 222 obr. Junoszyno 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.5.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Żuławskiej 

obejmującej działkę powiatową nr 42 położoną w obr. Przemysław 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy Żuławskiej obejmującej działkę powiatową nr 42 położoną  

w obr. Przemysław. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/482/2023 

w sprawie nadania nazwy ulicy Żuławskiej obejmującej działkę powiatową nr 42 

położoną w obr. Przemysław 

 

Ad. Pkt. Nr  9.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

dzierżawy nieruchomości rolnej, działki nr 993, położonej w miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, działki nr 993, 

położonej w miejscowości Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 
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Przyjęto uchwałę Nr LV/483/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, 

działki nr 993, położonej w miejscowości Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  9.7.   projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przedłużenie 

dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej działki nr 137/3 i 137/5, położonej  

w miejscowości Przemysław 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej 

działki nr 137/3 i 137/5, położonej w miejscowości Przemysław. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/484/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, 

stanowiącej działki nr 137/3 i 137/5, położonej w miejscowości Przemysław 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, działki nr 366/5, położonej w miejscowości 

Drewnica, przeznaczonej pod poszerzenie drogi gminnej wewnętrznej 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski mówimy tutaj o poszerzeniu drogi, taki jest cel nabycia tej części 

działki. Rozumie, że jest to wjazd do posesji. Jaki jest stan faktyczny, jaki jest stan na dziś tej 

drogi, jej funkcjonalność i czemu ma służyć nabycie tego fragmentu działki. 

 

Kierownik referatu Artur Kozłowski projekt uchwały przede wszystkim ma celu regulację 

stanu prawnego tej drogi. Jest to drogą uczęszczana przez mieszkańców, którzy zjeżdżają  

z drogi powiatowej, przejeżdżając przez własność prywatną. Uchwała jest niezbędna do tego, 

aby poprawić warunki obsługi komunikacyjnej. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

działki nr 366/5, położonej w miejscowości Drewnica, przeznaczonej pod poszerzenie drogi 

gminnej wewnętrznej. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 
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Przyjęto uchwałę Nr LV/485/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, działki nr 366/5, położonej w miejscowości Drewnica, przeznaczonej 

pod poszerzenie drogi gminnej wewnętrznej 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 9.9.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Drewnica 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski prosi o krótki komentarz dla radnych jakie są istotne planowane 

zmiany w odniesieniu do dzisiejszego planu zagospodarowania tego terenu. 

Kierownik referatu Artur Kozłowski przede wszystkim zakładane zmiany dotyczą zmiany 

funkcji terenu. Wnioskowali o to właściciele gruntów. Jest to przede wszystkim regulacja, 

zmiana wskaźników zagospodarowania poprzez zmianę funkcjonalności zabudowy. 

Zniesienie ograniczenia dotyczącego minimalnej wysokości zabudowy. powodowało to, że na 

dużych działkach, których właściciel nie zamierza dzielić, występował brak możliwości 

realizacji budynku o mniejszej powierzchni, było to ograniczone. Jak również zmiana 

dotycząca gruntów rolnych możliwych do zabudowy w tym obszarze, zostały przekształcone  

na tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, było to oczywiście uzgodnione  

z organami, które wynikają z ustawy. Głównym takim organem, który ma wpływ  

na kształtowanie tej przestrzeni w obrębie całej miejscowości Drewnica jest to Wojewódzki 

Pomorski Konserwator Zabytków. Nie obyło się oczywiście bez utrudnień, ale udało się  

z Panią Wójt wypracować wspólne stanowisko, które na dzień dzisiejszy nie pogarsza 

warunków na terenach istniejących, które zostały objęte opracowaniem tego planu. Tak gdzie 

było to możliwe dokonaliśmy zmiany przeznaczenia terenów zgodnie z wnioskami z terenów 

rolnych, dotyczących gospodarstw rolnych, których tak naprawdę w centrum miejscowości 

już nie ma i te tereny zostały włączone do zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

Wskaźniki, które zostały tam ustalone wynikają przede wszystkim z ustaleń z Wojewódzkim 

Pomorskim Konserwatorem Zabytków, jak również uwag, które zostały złożone na etapie 

wyłożenia tego planu do publicznego wglądu. Te które mogłyby uwzględnione w tej części 

przez Panią Wójt zostały, a te które wynikały z negatywnego uzgodnienie z Wojewódzkim 

Pomorskim Konserwatorem Zabytków zostały odrzucone. Podsumowując plan miał  

za zadanie regulacyjne, przede wszystkim umożliwić zmianę zagospodarowania terenów, 

które były przeznaczone pod zabudowę zagrodową, tam gdzie ona fizycznie już nie jest 

prowadzona. Na część terenów w międzyczasie uzyskaliśmy zgodę Ministra  

na przekształcenie. Poprawiliśmy wskaźniki zabudowy. Uważa, że sam plan odniesie 

pozytywne skutki, ponieważ wprowadziliśmy te rzeczy, które mogły zostać wprowadzone 

zgodnie z przepisami wprowadzić i poprawić te warunki dla przyszłych osób, które będą 

chciały zagospodarować te tereny.  

Więcej zapytań bądź uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Drewnica. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/486/2023 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Drewnica  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził 3 minutową przerwę techniczną. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady LV Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

Ad. Pkt. Nr 9.10.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Radna Brygida Drągowska w planie wydatków będziemy dokonywać zwiększenia o kwotę 

200 000 zł, z przeznaczeniem na realizację zadania pn."Rozbudowa Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Drewnicy, oraz zwiększenia o kwotę 100 000 zł, z przeznaczeniem na 

pokrycie kosztów utrzymania obiektu. Chciałaby się dowiedzieć jakich kosztów dotyczy ta 

kwota 100 000 zł i jakiego czasookresu. 

Zastępca Skarbnika Monika Twardowska kwota 100 000 zł jest to zabezpieczenie na 

utrzymanie tego obiektu, na media, na zatrudnienie, na opał, jest to kwota zapewniona do 

końca tego roku, natomiast kwota 200 000 zł dotyczy wyposażenia tego obiektu.  

Radny Maciej Makowski jest tu też mowa o łącznej kwocie 524 449 zł, z przeznaczeniem na 

realizację 3 zadań,  utwardzenie placu przy szkole w Stegnie, remont sanitariatów w SP w 

Mikoszewie, oraz modernizacja korytarzy w SP w Stegna, kiedy będą realizowane te zadania. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski chcielibyśmy rozpocząć pracę już z chwilą obecną po 

zatwierdzeniu przez Radę uchwały. Środki te są zabezpieczone w 100%, na te zadania 

otrzymaliśmy dofinansowanie z PEFRONU w wysokości 55%, 

 

Radny Maciej Makowski 190 000 zł, z przeznaczeniem na realizację zadania pn."Żuławska 

Pętla Kultury w gminie Stegna", jakie zadania obejmuje ta kwota. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski Żuławska Pętla Kultury dotyczy obiektu w miejscowości 

Mikoszewo, świetlica. Chcemy otworzyć tam centrum wystawiennicze umożliwiające 

korzystanie przez mieszkańców i turystów, jak również termomodernizacja biblioteki  

w Stegnie, poprzez wymianę źródła ogrzewania i dostosowania tego obiektu do użytkowania. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/487/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 9.11.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady 

Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2023 – 2035 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023 – 2035. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LV/488/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia  

21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2023 – 2035 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że takie interpelacje do niego 

nie wpłynęły. 

 

Radny Maciej Makowski zwracał się już dwukrotnie na sesjach z prośbą o to, żeby 

przekazano Radzie analizę cen sprzedaży działek w Jantarze nr 634/8, 634/9 i  634/6 przy 

uwzględnieniu przeznaczenia względem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego i ustalenia ich przeznaczenia pod zabudowę wielorodzinną. Do tej pory nie 

mamy tego, chciałbym uprzejmie przypomnieć i ponowić wniosek. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski tak jak poinformował, kwestia ta nie wpłynęła 

w formie interpelacji ani formalnego zapytania. Przypominamy, że taki wniosek padł i na 

chwilę obecną nie został uwzględniony. 

 

 Ad. Pkt. Nr 11.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski prosi o zgłaszanie się w celu zabrania głosu. 

Radny Maciej Makowski mieszkańców zaintrygowała sytuacja objazdu ścieżki rowerowej w 

Stegnie, na wysokości budowanego apartamentowca. Jaka jest rola urzędu, czy zablokowanie 

przejazdu przez tą ścieżkę zostało ustalone przy udziale i decyzją Urzędu Gminy. Czy urząd 

kontrolował tą sytuację czy objazd został ustalony prawidłowo, czy został oznaczony  

i czy w ogóle była zgoda na zajęcie tego pasa ruchu dla rowerów. Z relacji mieszkańców 

gminy wynika, że ta ścieżka została po prostu przerwana i uniemożliwiono przejazd. Jaki jest 

udział gminy, czy było to przeprowadzone legalnie za zgodą. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski był tam na miejscu i rzeczywiście jeżeli chodzi 

o przejazd na odcinku około 150-200 m jest on rzeczywiście wygrodzony i zamknięty z 

uwagi na prowadzone roboty budowlane, natomiast także widział, że jest wyznaczony objazd, 

a kto go formalnie przeprowadził czy to Lasy państwowe czy Gmina prosi o odpowiedź 

Wójta. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski grunt o którym jest mowa zawiadywany jest przez Lasy 

Państwowe. W ramach rozbudowy ścieżki rowerowej R10 została wyznaczona trasa wspólnie 

z Lasami Państwowymi. Zarządzającym jest właściciel gruntu, Lasy Państwowe i tam tylko 

się kierować to pytanie. Z naszej strony nie było żadnych uzgodnień ze względu na to, co tam 

się działo i prawdopodobieństwo zajścia wypadku, wykonawca wprowadził, są procedowane 

teraz jeszcze rozmowy z Lasami Państwowymi na jakiej zasadzie to zostało wprowadzone  

i nie dostaliśmy jeszcze żadnych odpowiedzi na chwilę obecną, więcej dodać nie potrafi. 

Radny Maciej Makowski rozumie, że to ogranicza nasze możliwości jeżeli chodzi 

zweryfikowanie tego, ustalenie, wydanie zgody. Bo generalnie co do okresu trwałości tego 

projektu, gdzie były zadysponowane również nasze środki no my  opowiadamy chyba tak, czy 

zainwestowaliśmy w teren, nad którym nie mamy żadnego władztwa i okazuje się, że atrakcja 

przestaje być atrakcją, bo wydziela się apartamentowiec. Rozumie, że interwencja gminy 

polega na tym, że poszło zapytanie do Lasów.  

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski ścieżka jest, został wprowadzony przez wykonawcę 

objazd na tym terenie z uwagi na prowadzone prace budowlane. Właścicielem gruntu są Lasy 

Państwowe. Na podstawie zawartego porozumienia z lasami Państwowymi i realizacja 

inwestycji, której koszty częściowo pokrywała gmina, częściowo Lasy Państwowe z fundusz 

leśnego. Ścieżka jest przejezdna, nie ma żadnego ograniczenia, można przejechać, co prawda 

na odcinku 150 m jest wprowadzony objazd. Wykonawca złożył wniosek o wyrażenie zgody 

na utwardzenie tego terenu kostką brukową, co nie zostało jeszcze uzgodnione, ponieważ 

gruntem zawiadują Lasy Państwowe i czekamy na odpowiedź.  

Radny Maciej Makowski przeznaczyliśmy dość duże kwoty na zagospodarowanie  

parkingów, pytanie jest następujące czy oprócz jednego parkingu jakiekolwiek są czynne, czy 

nie można było wydzierżawić tych placów, skoro i tak parkują tam samochody, czy nie 

można było zorganizować miejsc płatnych na ulicy np. Rybackiej w Jantarze. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski prosiłby o doszczegółowienie, są to bardzo ogólne 

informacje. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski tak jak wszyscy wiemy, żeby rozpocząć 

procedurę pobierania opłat to nie jest to tylko podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia 

terenu  oraz o wskazaniu, że w tym miejscu będzie pobierana opłata, trzeba zacząć od zmiany 

planów zagospodarowania przestrzennego. To chyba wszyscy wiemy o tym, że muszą być 

zmienione planem. Musi być teren wyznaczony na ten parking. Później dopiero ewentualnie 

możemy dalej zastanawiać się nad kwestiami dotyczącymi pobierania opłat. Jeżeli chodzi o 

turystów, to wszyscy wiemy dobrze, że no niestety na wakacjach często wiele osób wyłącza 

tak zwane myślenie. Parkowanie odbywa się wszędzie, pod posesjami, co więcej, ja już nie 

mówię o śmieciach. Problem z parkowaniem nie jest kwestią braku parkingów, bo często są 

wolne miejsca, a samochody parkowane są nie wyznaczonych do tego celu miejscach. 

Radny Maciej Makowski jest to już kwestia służb, aby zajęła się wykluczaniem takich 

sytuacji. Odnosząc się do tematu śmieci, których jest bardzo dużo, rozmawialiśmy w grudniu 

o problemie braku pojemników na śmieci, czy gmina przed sezonem zaopatrzyła nas w nowe 

śmietniki, czy zwiększyła się liczba, bo to nie jest zauważalne w ogóle. Na ulicach jest 

brudno, w lasach jest brudno. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski ilość śmietników jest taka sama jak w latach ubiegłych, 

częstotliwość jest określona w tym samym zakresie jak w latach ubiegłych. Mamy troszeczkę 

mniej turystów w tym roku, widać to po zajmowanych miejscach parkingowych, wolnych 

kwaterach jak również ogłoszeniach w szczycie sezonu. Gmina Stegna przystąpiła do 

projektu „inteligentne śmietniki”, zostaną one zakupione w momencie kiedy projekt zostanie 

zatwierdzony, jest to wspólny projekt partnerski gmin Stegna, Sztutowo i Krynica Morska. 

Ilość śmieci z uwagi na to, że plaże zrobiły się „stołówkami” jest ogromna. 

Radny Maciej Makowski kwestia wprowadzania psów na plażę, czy ktoś w naszej gminie 

egzekwuje tę kwestię. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski na chwilę obecną nie posiadamy funkcjonariuszy Straży 

Gminnej. Jedyny pracujący funkcjonariusz został oddelegowany na podstawie porozumienia  

z Komendantem Powiatowym Policji w Nowym Dworze Gdańskim, do 30 listopada do 

dyspozycji Komendy, w celu wsparcia działań podejmowanych przez Komendę. Zwrócimy 

się z prośbą do Komendanta o częstsze przeprowadzanie takich patroli na plaży.  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski uważa, że po sezonie letnim powinniśmy zająć 

się poruszanym wątkiem, Strażą Gminną. W momencie kiedy pełnił funkcję Zastępcy Wójta 

ta jednostka była tworzona. Uważa, za zasadne jej funkcjonowanie, ale nie w dwu osobowym 

składzie, aby spełniała swoją funkcję funkcjonariuszy musiałoby być co najmniej 4.  

Radny Maciej Makowski od początku tej kadencji głośno zastanawiał się nad efektami 

pracy tej jednostki, 5 mandatów w ciągu roku. Zastanawiał się czy 240 tyś zł rocznie 

wydawane są sensownie. Również jest za zwiększeniem ilościowym w tej jednostce. Kolejne 

jego pytanie miało dotyczyć bezpieczeństwa, ponieważ w opinii publicznej mieszkańców 

gminy pojawiły się obawy w związku z wydarzeniami tragicznymi podczas Mistrzostw i nie 

tylko, pytanie czy gmina ocenia, że mamy wystarczającą liczbę patroli policji, w jaki sposób 

została zabezpieczona impreza Mistrzostwa w Poławianiu Bursztynu, czy mieliśmy zaplecze 

w postaci służb ratunkowych i ilu było funkcjonariuszy ochrony, ilu było funkcjonariuszy 

policji zaangażowanych w to nie tyle na samym miejscu imprezy, ale w przestrzeni 

publicznej, aby te patrole były widoczne. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski chciałby przypomnieć, że blisko trzy lata 

kadencji pełniliśmy funkcję w covidzie, z tego co pamięta funkcjonariusze z automatu byli 

oddelegowani do Policji. Jeżeli chodzi o kwestię Mistrzostw Świata to na samej imprezie nie 
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było takich zdarzeń. Stało się to owszem w tym dniu w miejscowości Jantar ale podczas 

samej imprezy.  

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski prosiłby, aby Radni nie wprowadzali w błąd poprzez 

stwierdzenia, że podczas imprezy miały miejsce tragiczne zdarzenia. Jest to nieprawdą, prosi 

o niepowtarzalnie takich rzeczy. Impreza została zabezpieczona zgodnie z wymogami.  

Na terenie prowadzonego wydarzenia nie miały miejsce żadne interwencje. To o czym mówi 

radny odbyło się poza terenem Mistrzostw Świata, na terenie miejscowości Jantar. 

Odnośnie zabezpieczenia przestrzeni publicznej poinformował, że w miejscowości Stegna 

stacjonuje karetka pogotowia, natomiast jeżeli chodzi o zabezpieczenie policji nie będzie 

zdradzał informacji o ilości patroli umundurowanych i nie umundurowanych. Gmina 

zabezpieczyła w budżecie środki na zwiększenie ilości funkcjonariuszy w sezonie letnim, w 

związku z tym Komendant Wojewódzki oddelegował odpowiednią ilość do zabezpieczenia 

sezonu letniego. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski czy odbyło się spotkanie przed sezonem 

letnim ze służbami mundurowymi i były uzgadniane ilości patroli. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski jak już wcześniej wspomniał w sprawozdaniu odbywają 

się comiesięczne spotkania z Komendantem Policji jak również Straży Pożarnej, gdzie 

informacje i uzgodnienia są na bieżąco. Zarządzanie kryzysowe nie zorganizowało takiego 

spotkania w miesiącach przedsezonowych z uwagi na to, że odbyło się ono wcześniej i 

niebyło potrzeby jego organizacji w tym okresie. W miesiącach po sezonie letnim zostanie 

przedstawione podsumowanie sezonu letniego. 

Radny Maciej Makowski kwestia porzuconych hulajnóg elektrycznych w przestrzeni 

publicznej, np. na środku chodników. Czy użycie takich urządzeń w przestrzeni publicznej 

wymaga konsultacji i zgody urzędy, czy była ona wydawana, czy możemy sobie jakoś 

poradzić z takimi porzuconymi urządzeniami. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski nie nazywałbym tego w ten sposób, jest to dodatkowa 

atrakcja dla osób przebywających na naszym terenie. Prawdą jest, że kwestia ta nie jest 

uregulowana, będzie tego wymagała, bo ilość w stosunku do roku ubiegłego jest znacznie 

większa. Jest to kultura użytkowników, ponieważ one codziennie czy co drugi dzień są 

zbierane, ustawiane, żeby nie powodowały utrudnień w ruchu pieszych. Kwestia ta zostanie 

uregulowana, przygotujemy odpowiednie dokumenty, ma nadzieję, że do końca roku uda się 

to jeszcze zrobić, żeby w przyszłym sezonie te działania były podejmowane.  

Radny Maciej Makowski jakie jest zainteresowanie naszych włodarzy tematem 

zdegradowanej drogi między Stróżą a Mikoszewem. Nic w tym zakresie się nie dzieje. 

Mieszkańcy chcą się dowiedzieć czy gmina jest zainteresowana, czy wyraża to 

zainteresowanie w jakiejś korespondencji, jakie są odpowiedzi, jakie są rokowania względem 

ustaleń powiatu w rozmowach z konserwatorem. Jako mieszkańcy zaczynamy zastanawiać się 

nad protestem aktywnym i chcielibyśmy wiedzieć czy nie rozminiemy się z jakimiś 

postanowieniami. Jesteśmy zaniepokojeni, że ta inwestycja przepadnie.  

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski temat tej drogi, co prawda nie leży ona w gestii gminy, 

co prawda gmina tutaj współpracuje poprzez przekazywanie środków finansowych na 

remonty dróg powiatowych, czekamy z niecierpliwością na jakiekolwiek informacje od 

powiatu, jak dalej sprawa ta będzie postępowała. Monitujemy cały czas pisma do starostwa, 

dostajemy odpowiedzi takie, że Konserwator Zabytków nie zezwala i inwestycja na razie nie 

będzie realizowana. W ostatnim czasie wykonano kilka kolejnych łat, częściowo te nakładki 

zostały naprawione, ale to nie powoduje, że droga uzyskała statut przejezdności. Wpływu na 

Konserwatora Zabytków nie mamy. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski obliguje się, że na sesję wrześniową wpiszemy 

punkt dotyczący typowo tej drogi. Nie jest tak, że nic się w tej kwestii nie dzieje. Zajmiemy 

się punktem szeroko.  

Radny Mirosław Wojtkowski chciałby uzyskać informacje na temat zniszczonej drogi w 

wyniku poruszania się pojazdów do budowy śluzy w miejscowości Tujsk, Chełmek. Z tego co 

wie wykonawca zobligował się do poprawy tych płyt i przepustów, co dalej, bo póki co nie 

działań w tym kierunku.  

Inspektor Agnieszka Skrzypczak po wykonaniu wizji w terenie wszystkie nasze uwagi 

zostały przesłane do wykonawcy. Wykonawca zastanawia się co może w tej kwestii zrobić. 

Trzeba wziąć pod uwagę, że nasze oczekiwania są spore, mogą nie zostać pewne rzeczy 

uwzględnione. 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wykonawca zobowiązał się do naprawy elementów 

zniszczonych, mamy pełną dokumentację fotograficzną, notatki, między innymi od 

mieszkańców. Jeżeli nasze ustalenia do końca przyszłego tygodnia nie przyniosą żadnych 

rezultatów, będziemy interweniowali u inwestora, tzn. Wód Polskich, które były 

zleceniodawcą tego zadania.  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski nie do końca rozumie wypowiedź Pani 

Skrzypczak, skoro wykonawca  uszkodził pewne elementy drogi podczas realizacji inwestycji 

to jak może nie wszystkie naprawić.  

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski źle państwo zrozumieli, wykonawca próbuje się wycofać 

z pewnych ustaleń. Zostały tam nielegalnie bez zgody gminy wprowadzone pewne pojazdy, 

między innymi wozidła, które dokonały tych zniszczeń. Jeżeli nie doprowadzimy tego tematu 

z wykonawcą do końca będzie interweniować u inwestora, Wód Polskich. jeżeli nie, skończy 

się to postępowaniem sądowym. 

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono. 

Ad. Pkt. Nr 12.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął LV Sesję Rady Gminy. 
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